

# Diana Mahmudova



Hello! My name is Diana. I shall be your guide during the time of the International Chemistry Olympiad. I graduated from Moscow State University in Baku the faculty of philology in 2014. I have studied French literature during 4 years. I am very sociable and active, I try to develop permanently. I like to travel, to study, to learn new languages, to go to gym. My days off I pass with my friends or I stay at home to read the books. Reading books and listening to music are very important for me. I like foreign literature. Now I'm learning to cook. I wish you good luck at the Olympiad, interesting time in Azerbaijan and many fascinating meetings. See you at the Olympiad in Baku!

Bonjour! Je m'appelle Diana. Je serai votre guide lors l'olympiade internationale de chimie. J'ai fini l'université de Moscou filiale à Bakou faculté de philologie française en 2014. Pendant 4 ans j'étudiais la langue et la littérature française. Je suis très communicable et active, j'essaye toujours me perfectionner. J'aime voyager, étudier, apprendre les nouvelle langues, faire du sport. Mes weekends je passe avec mes amis ou reste chez moi pour lire un livre. La lecture des livres et la musique sont très importantes pour moi. J'aime la littérature étrangère. Pour l'instant j'apprends faire la cuisine . Je vous souhaite réussir l'olympiade, très excellent passe-temps à Bakou et beaucoup des ouvertures intéressantes. Rendez-vous au jeux olympique.